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Dotyczy: konsultacii społecznvch Proqramu opieki nad zabvtkami woiewództwa
dolnoślaskieqo na lata 2015-2018 - termin konsultacii do 21 .01 .2015 r.

W imieniu mieszkańcow Gminy Mieroszów oraz własnym proszę o podjęcie działań
zmiezających do pozyskania środków ze żrodeł finansowania wymienionych w opracowaniu pn.:
,,Program opieki nad zabytkami wojewodztwa dolnośląskiego na lata 2015-2018",
zamieszczonym na ogólnodostępnej stronie internetowej prowadzonej przez Dolnośląski Urząd
Marszałkowski.

Ww program zakłada poza sugerowanymi źrodłami pozyskania środkow na opiekę i ochronę
zabytków, równiez przeprowadzenie szkoleń instruktazowych dIa radnych i urzędników
samorządowych oraz właścicieli zabytkow, zawierających informację o sposobie przygotowania
programow opieki nad zabytkami,

Z lektury powyzszego opracowania wynika m.in., iz obecnie Województwo Dolnośląskie wspiera
wszystkie inicjatywy mające na celu rozwoj oraz poprawę warunków aktywnych form spędzania
czasu oraz Wypoczynku poprzez rozbudowę oraz tworzenie nowych szlaków turystycznych i

kulturowych, w kontekście zwrócenia szczególnego znaczenia na rolę dziedzictwa kulturowego.
Z przeprowadzonych badań wynika, iż 4 na 10 dolnoślązakow uprawia turystykę kulturową.
Celem strategicznym Programu jest zwiększenie roli dziedzictwa kulturowego w rozwoju
społecznym i ekonomicznym Dolnego Sląska.

Dla zobrazowania kwot jakie mozna pozyskać na powyzsze zadania przeszukałam strony
internetowe i udało mi się ustalić, iż dolnośląska Gmina Bardo pozyskała środki z Unii

- .Europejskiej na projekt pod nazwą| ,,Południowo-zachodni Szlak Cysterski" w kwocie
\/26.B05,812,50 zł,

Uwzględniając powyzsze oraz fakt, iż w naszej Gminie, w9 oficjalnych danych ze strony
internetowej Wojewodzkiego Urzędu Ochrony Zabytkow we Wrocławiu mamy 326 zabytkow -
stan na maj2011 r. (wydrukw załączeniu), jak rowniez propagowaną politykę Gminy, związanąz
promocją turystyki, proszę o zainicjowanie stosownych działań, których efekt z pewnością
przyczyni się do uatrakcyjnienia naszej okolicy dla turystów.

Proszę z uwagi na bezpośrednie zainteresowanie mieszkańcow Gminy o zamieszczenie
niniejszej interpelacji wraz z poźniejszą odpowiedzią na nią na stronie Biuletynu lnformacji
Publicznej prowadzonej pzez Gminę Mieroszów,
Niezaleznie od powyzszego nadmieniam, że skan potwierdzający złożenie interpelacji
zamieszczony zostanie na stronie internetowej prowadzonej przez nasze sołectwo.


